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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-05- 15 KL. 17:15.  

 
NÄRVARANDE: 

Ordförande:   Jasmine Carlsson  

Vice Ordförande:  Robert Oddestad  

Utbildningsansvarig tillika sekreterare: Ellinore Rosvall 

Ordförande för sociala utskottet: Vera Gunnars  

Kommunikationsansvarig: Malin Danielsson  

Arbetsmarknadsansvarig:   Arsalan Chenaraki  

Klubbmästare:   Leo Landström  

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE  

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:17.  

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Robert Oddestad 

 

Styrelsen beslutade  

Att välja Robert Oddestad till justerare tillika rösträknare.  

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2024- 05- 06 i enlighet med kallelseförfarandet.    

 

Styrelsen beslutade  

Att godkänna kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

 Styrelsen beslutade 

 Att fastställa föredragningslistan med tillägg av ny 15 § Fasad.  

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2024-05- 02 

 

Protokoll 2024–05 – 02 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att lägga protokoll 2024-05-02 till handlingarna.  
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7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• JURO möte i Örebro. Bland annat diskussion om betygspolicyn.  

• Kursföreståndarmöte. Diskuterade skärmförbud på T5.  

• Möte med trion.  

• Ämbetsmannaavslutning.  

• Möte med vilseledandegruppen.  

• En lyckad vårstämma- 

• Fakultetsnämnden. 

 

Vice ordförande meddelade:  

• JURO i Örebro.  

• Ändringsbudget efter stämman.   

• Genomfört ämbetsmannautbilding.  

• Årsredovisning. 

  

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• Möte med Iustus för förberedelser inför årsstämma.  

• JURO- möte och efterföljande bal i Örebro. 

• Förberett och varit med på lunchföreläsning med Studenthälsan.  

• Möte med studierådet.  

• Styrelsemöte och årsstämma med Iustus. 

• Möte med bokmästare angående inventering av böckerna och analys av vårens 

försäljning.  

• Förberedelser inför stämman.  

• Stämma. 

• Fakultetsnämnd.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Äbetsmannaavslutning.  

• Lyckad vårstämma  

• Planering inför diplomeringsceremoni.  

• Lantmäteriprogrammets sittning. 

• Möte med ombudsmännen. 

• Möte med kommitée + ombudsmännen. 

• Lunch med studenthälsan.  

 

          Kommunikationsansvarig meddelade:  

• Ämbetsmannaavslutning. 

• Ny merch. 

• Stämma. 

• Lunchföreläsning med studenthälsan. 

• Möte med Student Display. Ska skicka över en lista med alla våra 

samarbetspartners.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelade: 

• Alumnidagen har varit.  



   2024-05-15 
   Sida 3 av 5. 

 

• Avstämningsmöten med vissa företag. 

• Event på Jontes  

 

 Klubbmästare meddelade:  

• Jontes är stängt för terminen.  

• Kvällsbokningar är också över för terminen.  

• Planerat för överlämning.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT  

 

Styrelsen beslutade  

 
Att 1     lägga fram Proposition (2024.1) om förhöjt arvode för presidiet på vårstämman 2024. 

Att 2     lägga fram Proposition (2024.2) om internationellt medlemskap (första läsningen) på 

vårstämman 2024. 

Att 3     lägga fram Proposition (2024.3) om mindre stadgeändringar (första läsningen) på 

vårstämman 2024. 

Att 4     lägga fram Proposition (2024.4) om Seniorskollegiet (första läsningen) på 

vårstämman 2024. 

Att 5     lägga fram Proposition (2024.5) om krav på beredning av styrelseposter (första 

läsningen) på vårstämman 2024. 

Att 6     lägga fram Proposition (2024.6) om valberedningens sammansättning (första 

läsningen) på vårstämman 2024. 

Att 7     lägga fram Proposition (2024.7) om valbarhet (första läsningen) på vårstämman 2024. 

Att 8     lägga fram verksamhetsberättelsen för 2023 på vårstämman 2024. 

Att 9     lägga fram ändringsbudgeten för 2024 på vårstämman 2024. 

 

Beslutet fattades 2024- 05- 03 

 

 

Styrelsen beslutade 

 

Att  tilldela Linus Götz, Axel Ahlgren, Sofie Ramsay Veljanovska, Chanelle 

Hillström Berg, Leo Hanna, Sara Eklund, Kajsa Karlsson, Melker Bååth, Alexander Franzén, 

Elvira Lind, Fredrika Boman, Anton Josefsson, Wilma Eriksson Kocsis, Filippa Granåsen, 

Mathias Käck, Tilda Brandin, Hanna Forsberg, Lovisa Falk, Ester Queseth och Felix Luttu 

varsin ämbetsmannamedalj av andra graden. 

 

Att  tilldela Irma Flores, Tora Lundgren, William Nagy, Matilda Österberg och Isak 

Sandell varsin ämbetsmannamedalj av första graden. 

 

Att  tilldela Arvid Sandström, Etty Sanner, Nikolina Jankovic, Elin Torpman, Nora 

Yngman och Adam Rämmal varsin ledarskapsmedalj. 

 

Att  tilldela Matilda Österberg en styrelsemedalj. 

 

Beslutet fattades 2024 – 05–08.  

 

Styrelsen beslutade  
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Att  lägga dessa beslut till handlingarna i klump  

Att  lägga PC- beslut 2024 – 05- 03 och PC- beslut 2024- 05- 08 till handlingarna.  

 

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN    

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT    

Det går löpande bra.  

 

11 §  UTVÄRDERING AV STÄMMAN  

Styrelsen diskuterade stämman och är nöjda. Det var en bra stämning och högt i 

tak; mycket tack vare mötesordföranden. Styrelsen var också nöjd med mackorna 

som beställdes och kommer att fortsätta att beställa därifrån.  

 

12 § UTVÄRDERING AV ÄMBETSMANNAAVSLUTNINGEN 

Styrelsen utvärderade ämbetsmannaavslutningen. Styrelsen ansåg att det var bra 

med en fysisk aktivitet före middagen. Det ansågs vara ett bra koncept att ha 

middagen utomhus. Det var bra att m´ämbetsmännen hjälpte till att bära in stolar 

med mera för att underlätta städningen.  

 

 

13 § KURSVÄRDERINGSTÄVLING 

Bakgrund: Planering inför VT24s kursvärderingstävling. 

 

Styrelsen beslutade att ytterligare en gång testa en kursvärderingstävling i syfte 

att öka svarsfrekvensen. Denna termin har ett liknande upplägg som den efter 

vintertentorna. Även priserna kommer att vara desamma.  

 

Den 30 maj publiceras det och kommer att vara digitalt.  

  

 

14 § PLANERING AV KVARSTÅENDE DELAR AV TERMINEN 

Bakgrund: En generell punkt med möjlighet att diskutera det som är kvar att göra 

den här terminen.  

 

Styrelsen diskuterade kvarvarande delar av terminen. Sådant som togs upp var det 

konstituerande styrelsemötet, hälsosamt tentaplugg samt styrelseöverlämningen.  

Ett styrelsemöte och ett konstituerande 

 

15 § FASADEN 

Leo Landström informerade om att det blivit en del komplikationer med fasaden 

på Jontes. Nu har det vidtagits åtgärder för att skydda träet. Det kommer att bli 

dyrare och ta längre tid med renoveringen men styrelsen ansåg att det är en 

renovering som är nödvändig.  
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16 § ÖVRIGA PUNKTER  

 

17 § ORDET FRITT 

 

18 §  MÖTETS AVSLUTANDE 

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:44.  


